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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/14 

Z SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 28 lutego 2014 ROKU 

XXXVIII Sesję Rady Gminy otworzył o godz.9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław 

Czerwiec, który  przywitał radnych i przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Monika Pacholska /Kancelaria Casus Iuris/ 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

 
Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek  obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXVIII Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na rok 2014. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na finansowanie wieloletniego zadania 

inwestycyjnego porządkującego gospodarkę wodnościekową w Gminie Kobierzyce w latach 

2014 do 2015 roku. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu modernizacji i rozwoju, 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce, na lata 2014 – 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, obowiązujących na 

terenie Gminy Kobierzyce . 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla wybranej grupy taryfowej odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/451/ 09 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 października 2009r. w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kobierzyce na lata 2009 – 2014r w brzmieniu nadanym 

uchwałą nr X/111/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19.08.2011r., uchwałą nr XVIII/199/12 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 20.04.2012r. oraz uchwałą nr XXIX/404/13 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 22.03.2013r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/451/09 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 22 października 2009r. w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kobierzyce na lata 2009 – 2014r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Programu "Kobierzycka Karta 

Dużej Rodziny". 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Rzemieślniczej i Poprzecznej w północno-

środkowej części wsi Kobierzyce.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Łąkowej w północno-środkowej części 

wsi Bąki, w obrębie Owsianka-Bąki.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Radosną i Fiołkową w 

środkowo-zachodniej części wsi Wysoka. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Chabrowej w środkowo-

południowej części wsi Wysoka. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Tęczowej, 

Przestrzennej, Słonecznej i Handlowej w środkowo-zachodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr VI/52/11 z dnia 

25 lutego 2011r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w północno-

zachodniej części wsi Nowiny. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pustków Żurawski. 
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22. Oświadczenie zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w związku z planowaną 

budową Wschodniej Obwodnicy Wrocławia według wariantu zakładającego przebieg drogi 

od al. Karkonoskiej do gminy Żerniki Wrocławskie.  

23. Interpelacje radnych. 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

25. Wnioski i sprawy różne.  

26. Zakończenie obrad. 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem protokołu z XXXVII Sesji 

Rady Gminy? 

Za – 11 osób 

1 osoba wstrzymała się od głosu 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał informacje z działalności w okresie 

międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kolejna sesja odbędzie się 28.03.2014 r. W 

dniach 9-11.05.2014 r. odbędzie się rewizyta czeskiej gminy Koberice – wyjazd do Wieliczki. 

Chętnych proszę o zadeklarowanie swojego udziału.  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał odpowiedź na interpelację radnej 

Kasprzyk zgłoszoną na poprzedniej sesji. 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik 

nr 2/ . 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus  omówiła projekt uchwały. Zmiany zostały omówione na 

posiedzeniu Komisji Budżetowej. 

Radna Smaga: Projekt tej uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radna Kasprzyk: Budowa wiaty w Księginicach? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: W Księginicach jest jedna z najstarszych świetlic. 

Radna Kasprzyk: Wysoka - zagospodarowanie terenu, co tam będzie robione? 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Staw jest oczyszczony, ale nie zagospodarowany. 

Chodzi o teren koło Biedronki. 

Radna Kasprzyk: Zakup expresu do Biura Rady - czy przy okazji remontu urzędu nie można 

pomyśleć o pomieszczeniu dla pracowników, żeby można było zjeść? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Prawdopodobnie takie pomieszczenie będzie zrobione. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Expres jest niewykorzystany na codzień, gości 

nie po drodze jest przyjmować w pokoju socjalnym. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

XXXVIII/556/14 w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na rok 2014 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały ze zmianami. 

Radna Smaga: Projekt tej uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Radna Kasprzyk: Skąd i kiedy znalazła się kwota 4 mln 100 tys.zł? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: W ciągu ostatnich 3 miesięcy nie było zmian. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu /radna Kasprzyk, radna Ziomek/ 

podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/557/14 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radna Smaga: Projekt tej uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/558/14 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na finansowanie 

wieloletniego zadania inwestycyjnego porządkującego gospodarkę wodnościekową w 

Gminie Kobierzyce w latach 2014 do 2015 roku. 

 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Smaga: Projekt tej uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/559/14 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu modernizacji i rozwoju, 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce, na lata 2014 – 2018. 

 

Ad.10. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Smaga: Projekt tej uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/560/14 w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, obowiązujących 

na terenie Gminy Kobierzyce . 

 

 



-PROJEKT- 

6 | S t r o n a                                             P R O T O K Ó Ł   X X X V I I I  
 

Ad.11. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Smaga: Projekt tej uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/561/14 w sprawie dopłaty dla wybranej grupy taryfowej odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Kobierzyce. 

Ad.12. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Jest błąd  w punkcie 6 – zmiana nazwiska-pan 

Czerwiński Ryszard. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/562/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Ad.13. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  
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nr XXXVIII/563/14 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/451/ 09 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 22 października 2009r. w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Kobierzyce na lata 2009 – 2014r w 

brzmieniu nadanym uchwałą nr X/111/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19.08.2011r., 

uchwałą nr XVIII/199/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 20.04.2012r. oraz uchwałą nr 

XXIX/404/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22.03.2013r. w sprawie zmiany uchwały 

nr XXXVIII/451/09 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 października 2009r. w sprawie 

przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kobierzyce na lata 2009 – 2014r. 

 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Kmiecik: Należy przemyśleć sposób udzielania ulg. Pomoc powinna polegać na pomocy w 

opłatach za wodę itp. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik; Jest to uchwała intencyjna, będzie powołany zespół, 

który ustali warunki. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Działanie jest ukierunkowane 

prorodzinnie. Jest to ten kierunek działania. Karta na dodatkowe ulgi. 

Radna Ziomek: Chciałabym pana radnego uspokoić. Nie musi być to koszt tylko gminy. Uważam, że 

jest to słuszna droga. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/564/14 w sprawie przystąpienia do opracowania Programu "Kobierzycka 

Karta Dużej Rodziny". 

 

Ad.15. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/565/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Rzemieślniczej i Poprzecznej w 

północno-środkowej części wsi Kobierzyce 

Ad.16. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/566/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Łąkowej w północno-środkowej części wsi 

Bąki, w obrębie Owsianka-Bąki 

Ad.17. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/567/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Radosną i 

Fiołkową w środkowo-zachodniej części wsi Wysoka. 

Ad.18. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radna Ziomek: Kto wnioskował o przystąpienie? 
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p. Maszka: Wniosku nie ma, rozmowy były z firmą CLA. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych /wyszedł. Sala/ z 15 członków ustawowego składu 

Rady, 

12 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/568/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Chabrowej w środkowo-

południowej części wsi Wysoka 

Ad.19. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radna Ziomek: Na czyj wniosek? 

p. Maszka: Prośba pana Marczaka. 

Radna Ziomek: Nie ma ten plan służyć tranzytowi dużych samochodów? 

p. Maszka: Nie. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych /wrócił radny Sala/ z 15 członków ustawowego 

składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/569/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. 

Tęczowej, Przestrzennej, Słonecznej i Handlowej w środkowo-zachodniej części wsi 

Bielany Wrocławskie. 

 

Ad.20. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu i 2 osobach niebiorących udziału w 

głosowaniu podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/570/14 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr VI/52/11 z 

dnia 25 lutego 2011r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w północno-

zachodniej części wsi Nowiny. 

 

Ad.21. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXVIII/571/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pustków Żurawski. 

 

Ad.22. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odczytał projekt oświadczenia. Od spotkania w 

Żórawinie nie konsultowano z nami wariantów przebiegu drogi. 

Radna Ziomek odczytała oświadczenie Klubu Radnych Gminne Forum Praworządności w 

związku z oświadczeniem Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28.02.14. /załącznik nr 3/ . 

Radny Węgłowski: Życie weryfikuje plany. Oświadczenie Rady Gminy Kobierzyce jest 

logiczne. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Zawsze był zakładany korytarz 25 metrowy. 

Nie jestem absolutnie za niebudowaniem drogi. Nie mieszajmy dwóch rzeczy. Niech pani 

przejrzy plany, chyba z 2000 roku. Konsekwencje ciągną się do dzisiaj. 

Radna Regulska: Na zebraniach wiejskich mieszkańcy ulicy Wrocławskiej wielokrotnie 

podnosili ten temat, czekali z nadzieją, że obwodnicą samochody ominą Bielany 

Wrocławskie. Gdyby się stało tak jak jest zakładane to  ruch pójdzie przez ulicę Wrocławską i 

ludzie będą niezadowoleni. 
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Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem oświadczenia - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 2 osobach nie biorących udziału w głosowaniu podjęła oświadczenie. 

 

Ad.23. 

Wyszedł pan Stadnik. 

Radna Ziomek przedstawiła interpelację Klubu Radnych „Gminne Forum Praworządności” 

/załącznik nr 4/ . 

Radna Regulska: Na początku sesji głosowaliśmy nad uchwałami –zmiany budżetowe i była 

też kwota 5 mln zł na Królikowice na kanalizację. I państwo głosowaliście jednogłośnie – to 

jak ta interpelacja ma się do tego? 

Radna Ziomek: Proszę zobaczyć co się może dziać po 2015 roku jeśli nie skanalizujemy, 

jakie koszty będą ponosili mieszkańcy z tytułu kar. Dlatego głosujemy, bo kanalizację trzeba 

wykonać. Trudno – w tej chwili z naszych podatków. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Gmina podjęła czynności, żeby wyjść poza obszar aglomeracji. Jest to 

przed nami i myślę, że nie będziemy płacili tych kar. 

 

Ad.24. 

Radna Ziomek zadała pytania dotyczące firmy Amazon /załącznik nr 5/ . 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Odpowiemy pisemnie, ale nie do końca rozumiem pytanie. Plany 

istnieją tam od lat, firma nie skorzystała tam z niczego extra. Wykonuje centrum, które powoduje 

zwiększony ruch a włączenie jest do drogi krajowej więc nie wiem jaką analizę miałaby tu zrobić 

gmina. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Pamiętacie państwo budowę LG i to co się 

działo na Radzie Gminy – jakie będzie zanieczyszczenie, jakie będzie skażenie, jakie 

uciążliwości w ruchu. I co? Robimy co pół roku badania i się okazuje, że lepsze są wskaźniki 

niż były gdy użytkowanie było rolnicze. Był temat natężenia ruchu – a dzisiaj jest to problem 

tylko w momencie wyjazdu tych samych zmian, ale ten problem też zniknie. 

Radny Węgłowski: Czy wiemy coś na temat wycinki dębów w alei Żerniki Małe-

Krzyżowice? Druga sprawa – nagminny problem orania poboczy przez rolników. Kolejna 

rzecz o którą chciałem zapytać – w 2013 roku miało być uruchomione w Urzędzie WiFi. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Odnośnie alei dębów – starostwo zrobiło 

podcinkę dębów. Odnośnie orania poboczy – to jest temat w całej gminie. Apel do rolników. 

Tłumaczy się, nic nie działa – nie wiem czy trzeba zacząć karać, wysyłać Policję? 

Radny Węgłowski: Była kiedyś uchwała, że sołtysi mogli zgłaszać do gminy takie 

przypadki. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Uchwały takiej chyba nie było, ale jak by to 

miało wyglądać prawnie? Kolejny element to zaorywanie rowów. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: WiFi jest zakupione, sprawdzę ten temat z panem Markiem 

Milewskim. 

Radna Regulska: Jak się jedzie drogą do Kobierzyc to po obydwu stronach są paliki żółte z napisem 

„pas drogowy” czy to jest po to zrobione? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Gmina nie ma z tym nic wspólnego. 

Radna Smaga: Nawiązując do spółek wodnych – Sławka koło boiska – tam jest jedna sucha 

wierzba a druga leży w wodzie. Prosiłam też o barierki na mostku w stronę boiska. 

Radny Kmiecik: Kwestia zaorywania dróg – czy nie można zablokować dotacji na paliwo? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Wojewoda ocenia areał, nie mamy tu żadnej przesłanki żeby 

prowadzić swoje postępowanie. 

Radny Kmiecik: Czy wiadomo już czy podjazdy na pola koło nowo budowanej szkoły w Tyńcu 

Małym są zrobione? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest to załatwione, ale nie wiem czy zrealizowano, sprawdzę to. 

 

Ad.25. 

Radny Muraczewski W.: Pomór dzików - apeluje do pana Wójta o wniosek do agend rządowych o to 

żeby spowodować dopłacanie. 

Skarbnik Gminy Kobierzyce Maria Prodeus: Wczoraj była decyzja o interwencyjny skup. 

Radna Kasprzyk: Proszę o interwencję przy CPN-ie – uporządkowanie terenu. Proszę o informację o 

wizytacji domu, żebyśmy mogli uczestniczyć. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To będzie wizyta pod kątem technicznym tylko 

i wyłącznie. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Czwartek 12.00-13.00. 

Radna Ziomek: Zwracałam się z pytaniami do urzędu Gminy i wszystko dostałam, dziękuję. Brakuje 

mi tylko informacji o powierzchni apteki na ulicy Witosa. W pytaniu odnośnie działek chodziło mi o 

działki gminne, na których można lokalizować gminne inwestycje a nie o działki prywatne. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XXXVIII Sesję Rady 

Gminy. 

Załączniki stanowią integralną część protokołu - liczba załączników: 5. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20140228 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczący Rady Gminy  

Kamila Izraelska                                                                               Czesław Czerwiec 

 

 


